

	Referat af Bestyrelsesmøde	Jægerhuset, 5000 Odense C 24.2.2016 kl. 19.00
Deltagere	Lone F O, Carsten D, Steen V, Niels R, Kim K	
Afbud		

Dagsorden	<ol style="list-style-type: none"> 1. Evt. tilføjelser til dagsorden 2. Godkendelse af referat fra sidste møde 3. Opfølgning på Generalforsamling 4. VIP arrangement 5. Forbund 6. Arrangementer 2016 7. Mødekalendar 2016 8. Evt. 	
Emne	Indhold	Hvem
	1. Evt. tilføjelser til dagsorden	
	<ul style="list-style-type: none"> - Bestyrelsens konstituering - Næstformand: Steen V - Fjordens dag Vi deltager	Kim tilmelder
	2. Godkendelse af referat fra sidste møde	
	<ul style="list-style-type: none"> - Godkendt 	
	- 3. Opfølgning på Generalforsamling	
	<ul style="list-style-type: none"> - Fastholdelse <p>Vi skal have bedre overblik over, om der er et problem.</p> <p>Udtræk af O-service med udmeldte</p> <p>Udtræk af tilmeldte OO'ere til løb i 2014 og 2015</p> <p>Hvad skal vi gøre?</p> <p>Forslag:</p> <p>Teorisupplement f.eks. hver 4. gang</p> <p>Ansvar?</p> <p>Vi skal have evt. tiltag tænkt igennem og klar til efteråret</p> <ul style="list-style-type: none"> - SI <p>Fonde søgt</p> <p>Muligheder for flere, f.eks. Fynske Idrætsklubber</p> <p>Beslutning om indkøb</p> <p>Besluttet at købe iht. modtaget tilbud €13.339</p>	 Fwd Skoleorientering i C Kim finder data Carsten snakker med Lisbeth

	<p>Jørgen skal sikre, at numre passer med SvOK</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skoleorientering Hvad skal vi gøre? Vi skal tilskynde til at der afvikles et stævne, hvis muligt Vi skal forsøge at udnytte de faste poster i Åløkkeskoven (når de kommer) og Elmelund til at instruere lærere i brug af dette til o-løb, så eleverne er bedre klædt på til skolestævnet. Til skolestævnet skal der bruges nogle flere yngre kræfter, flere meldte sig på generalforsamlingen <p>Ansvar? Jørgen L</p>	<p>Kim tager fat i Jørgen L</p>
4. VIP arrangement		
	<ul style="list-style-type: none"> - Aftale detaljer 	<p>Niels køber vin og chokolade samt duge</p>
5. Forbund		
	<ul style="list-style-type: none"> - Repræsentantskabsmøde Hvem deltager? Måske Niels - Find-vej-i Vi går efter at etablere i Åløkkeskoven som næste sted. Erik Fynbo kontaktes for aftale om projektledelse/kontakt til kommunen - Klubudvikling Vi laver et klubarrangement - Kredsen Vi deltager som sædvanligt og har ikke planer om øget aktivitet. 	<p> VS Odense OK på vej mod år 2020.msg</p> <p>Kim aftaler med Gert</p>
6. Arrangementer 2016/17		
	<ul style="list-style-type: none"> - Find-vej-i dagen 30.04. - Tarup-Davinde dagen Vi deltager ikke. - Fyns Sprint Cup Nogenlunde på skinner. Evt. manglende bemanding løses. - Fyns 5 Daws Er planlagt og rullet ud. AfD kvindeløb Vi overvejer evt. tilhørende medlemsarrangement - DM 2017 Status 	<p> 14.01.16 Invitation til møde 10. februar</p>
7. Mødekalender 2016		
	02.05., 17.08., 26.10.7.12.	

8. Evt.		
	-	
	-	
	-	